
Aan: de gemeenteraad en het college van B&W 

Wethouders-benoeming voor half jaar in Bloemendaal gaat gewoon door! 

 

Postduivenvereniging is beoogd wethouder Wijkhuisen noodlottig 

 

Gisteravond is in de gemeenteraad van Bloemendaal VVD-wethouder Nico Heijink gewoon tot 

wethouder (her-) benoemd ondanks dat hij de afspraak heeft gemaakt dat hij het komende half jaar 

het VVD-raadslid Eelke van Tienhoven zal inwerken als wethouder van Financiën, de 

begrotingsbehandeling 2023 zal doen en dan in december zal opstappen. In een eerdere bijdrage op 

LinkedIn vroeg ik mij af of dit mocht en Gemeentewet-deskundige Olaf Schuwer liet weten dat dit 

niet mag onder de Gemeentewet en noemde de artikelen er bij. Dat is ook voor de hand liggend. Het 

is bovendien in strijd met het wettelijk geregelde dualisme, want het raadslid kan een half jaar zijn 

controlerende taak niet uitvoeren en krijgt bij zijn opleiding natuurlijk stukken te zien die de raad 

nooit te zien krijgt. Niet doen dus! Uiteraard berichtte ik de raad hier uitvoerig over en ook Elbert 

Roest (burgemeester) Toen de Commissie voor de Geloofsbrieven een half uur weg bleef, kreeg ik 

even het idee dat het verstand had gezegevierd in de raad. Maar nee, de 3 heren hadden een half 

uur gepalaverd over het lidmaatschap van beoogd D66-wethouder Henk Wijkhuisen van een of 

andere postduivenvereniging en de commissie vond dit onverenigbaar met zijn wethouderschap. 

Over VVD-wethouder NIco Heijink niets! Er volgde nog een heel debat nadat Wijkhuisen staande de 

vergadering afscheid nam van de postduiven. Maar dat vond de burgemeester onvoldoende. De 

postduiven-vereniging moest schriftelijk laten weten dat duif Wijkhuisen was weggevlogen bij hun 

club. Hij mocht dus niet benoemd worden op deze prachtige avond met dank aan de Commissie voor 

de Geloofsbrieven. En zo zie je hoe je de aandacht afleidt van waar het werkelijk over had moeten 

gaan: de arrogantie van de Bloemendaalse VVD. In het Haarlems Dagblad van dezelfde ochtend had 

Heijink namelijk over de kwestie het volgende gezegd: "De VVD gaat over de termijn dat ik 

wethouder blijf" of woorden van gelijke strekking. Het is al jaren bekend: de Bloemendaalse VVD 

heeft niets met de wet! De wet en juristen vinden ze maar lastig. Het bleef nog lang onrustig 

gisteravond rond het gemeentehuis. 

Met vriendelijke groeten, 


